
Protokollsutdrag  

Socialnämnden 2019-01-22 

 

 

§ 4 

Nämndens frågor till förvaltningen 

 

Vice ordförande Alexandra Matsson Åkerström (V) ställer en 

fråga till förvaltningen kring Företaget Bra Liv.  Bra Liv utför 

boendestöd i Stockholm stad och har fått vite utdömt av 

Arbetsmiljöverket pga dålig arbetsmiljö, kommer detta få några 

konsekvenser för deras fortsatta möjlighet att bedriva boendestöd 

i staden då vi brukar ställa krav på bla. arbetsvillkor för 

personalen.  

 

Förvaltningen svarar skriftlig per mejl på frågan inför 

nästkommande nämnd samt återkopplar muntligen vid 

nämndsammanträdet.  

 

 

 

Justerat 2019-02-01 

 

 

 

Ordförande Jan Jönsson (L),  

Vice ordförande, Alexandra Mattsson Åkerström (V) 

 

 

Vid protokollet. 

Maria Adell  


